

往来交通

机场及班车服务

南京禄口国际机场 - 86.25.968.890

汽车租赁服务

如需帮助，请致电万丽导航员 - 86.25.8338.8888。

豪华轿车服务

酒店可为您提供豪华轿车服务(包括豪华轿车，面包车及客车)
请随时致电万丽导航员 - 86.25.8338.8888，我们将为您安排预订。

出租车服务

于酒店1楼，由万丽导航员为您提供叫车服务。

Renaissance Nanjing Olympic Centre Hotel
139 Aoti Street, Jianye District,
Nanjing 210019 China
+86 25 8338 8888

详细特色景点介绍

中山陵、钟山风景区

中山陵位于紫金山南面，是中国民主革命领导人孙中山先生的陵墓。国家5A级景区。该景区也被誉为“中华城中人文第一山”。

总统府

总统府是国民政府中央所在地，也见证着太平天国与两江总督衙门的兴衰。

夫子庙

庙市和夜景合二为一，这里始终是南京最繁华的地方之一，美称“十里珠帘”。包含景点：夫子庙、秦淮河、乌衣巷、瞻园。

灵谷寺

位于南京城东郊钟山东南坡下，是金陵三大寺之一，现由寺庙建筑、国民革命军阵亡将士公墓和灵谷公园组成，笼统地将这片地区称为灵谷寺。每年的7月底8月初更是观看萤火虫的圣地。

颐和路

民国建筑保护区。

民国时期的颐和路是一个纸醉金迷，灯红酒绿之地，相当于核心区域，热闹繁华，人来人往。如今繁华落去，剩下沿路碧绿的浓荫与近百幢风格迥异、各具个性的西式建筑。

博物馆

南京博物院
中国第二大博物馆
玄武区中山东路321号
+86.25.8480.7923

南京科技馆
国家4A级景点
雨花台区紫金华路9号
+86.25.5807.6111

购物

水游城
夫子庙区域的新地标，这是一家以水为主题的购物商场，环境整洁明亮，H&M、优衣库、ZARA等服装品牌都入驻于此，大型进口超市、电影院和诸多美味餐厅等供您选择。
秦淮区健康路1号
+86.25.8223.3999

新街口
新街口位于南京市中心，新街口百货商店、中央商场、金鹰国际购物中心、东方商城等大型百货商场皆位居于此，素有华夏第一商圈的美誉。

高尔夫

钟山国际高尔夫俱乐部
环陵路9号
+86.25.8460.6666

银杏湖国际高尔夫俱乐部
银杏湖大道1号
+86.25.8613.9988

FROM HERE TO THERE

AIRPORT SHUTTLE SERVICES

Nanjing Lukou International Airport - 86.25.968.890

LIMOUSINE SERVICE

Transportation can be arranged by the hotel from our fleet of limousines, coaches and vans. Please dial - 86.25.8338.8888 for assistance.

TAXI SERVICE

Taxi are available in front of the hotel. Our NAVIGATOR will be delighted to assist you with your request for a taxi.

AUTO RENTAL

Please call NAVIGATOR - 86.25.8338.8888 for assistance.

POINTS OF INTEREST/SERVICES DETAILED

ATTRACTIONS

The Sun Yat-sen Mausoleum, Zijin Mountain Scene Area
Dr. Sun Yat-sen's Mausoleum is located at the southern Slope of Zijin Mountain, is the tomb of Dr. Sun Yat-sen Who is the great forerunner of the Chinese democratic revolution. It is the 5A class scenic spot.

Presidential Palace

600 years ago, this was the mansion of Prince of Han during Ming Dynasty. During Qing Dynasty it became the office of Viceroy of Jiangnan and Jiangxi. The year 1851 saw the outbreak of Taiping Revolution, The greatest peasant uprising in China's history.

Confucius Temple

Confucius Temple is on the bank of Qinhuai River. Built in Song Dynasty. It becomes a replica of old local life and typical architecture in Ming and Qing styles.

Linggu Temple

Linggu Temple is located at the southeast of Zijin Mountain. It was one of the three biggest Buddhist temples in Ming Dynasty. It is composed by Buddhist temples, Cemetery of National Revolutionary and Linggu Park. It is also a good place to observe firefly in late July and early August.

Yihe Road

A protection area of constructions in Republic of China. In the period of Republic of China, it was downtown of Nanjing, led a luxury and dissipation life. Nowadays, various of constructions in Republic of China make it a good place to memory the past.

MUSEUM

Nanjing Science & Technology Museum
No.9 Zi Jin Hua Road, Yu Hua Tai District
+86.25.5807.6111

SHOP

Aqua City
No.1 Jian Kang Road, Qin Huai District
+86.25.8223.3999

Xinjiekou
Qin Huai District

GOLF

Zijin Mountain International Golf Club
No.9 Huan Ling Road
+86.25.8460.6666

Gingko Lake International Golf Club
No.1 Gingko Lake Road
+86.25.8613.9988